
  Protokół Nr 12/2017 
posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy  

  w dniu 29 maja 2017 r.  
 

W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta – p. Grzegorz Napiwodzki, Wicestarosta – p. Lech 

Brzozowski, Członkowie Zarządu: p. Henryk Klimaszewski, p. Janusz Kwiatek, Sekretarz Powiatu 

– p. Elżbieta Bieniek, Skarbnik Powiatu – p. Renata Mróz, Kierownik Wydziału Geodezji i 

Gospodarki Nieruchomościami – p. Iwona Urbanowicz oraz Kierownik Wydziału Oświaty, 

Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego – p. Jolanta Tymińska.  

 Obrady otworzył i poprowadził Przewodniczący Zarządu – p. Grzegorz Napiwodzki. 

 
Porządek obrad: 
 
I. Wydział Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego: 

1. Podjęcie uchwał Zarządu Powiatu w sprawie zatwierdzenia organizacji pracy szkół i 
placówek oświatowych na rok szkolny 2017/2018.  

2. Wynagrodzenia nauczycieli za 4 m-ce.  
 
II. Wydział Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami: 

1. Sprawa potwierdzenia prawa własności Powiatu Nidzickiego do nieruchomości zajętej pod 
drogę powiatową 625N Janowo – Zaborowo – Nowa Wieś Wielka.  

2. Informacje o gospodarowaniu nieruchomościami powiatowymi. 
 
III. Wydział Organizacyjny i Spraw Obywatelskich: 

1. Informacja o wynikach kontroli przeprowadzonej w Zakładzie Opieki Zdrowotnej w 
Nidzicy.  

 
IV. Wydział Finansowy: 
      1.   Uchwała Zarządu Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2017 rok.  

2. Uchwała Zarządu Powiatu w sprawie przeprowadzenia kontroli zarządczej w Zespole 
Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących w Jagarzewie.  

 
 

Ad. I. 1) 
p. Jolanta Tymińska poinformowała, że arkusze sporządzone zostały w kwietniu. Do 10 maja 

zostały przekazane do Kuratorium Oświaty w Olsztynie do zaopiniowania. Wróciły do nas z 
uwagami, które zostały naniesione na arkusze. Proponuje zatem, aby poza Poradnią 
Psychologiczno-Pedagogiczną, gdzie już zmian nie będzie, arkusze szkół przyjąć warunkowo.   

Dalej p. Jolanta Tymińska przedstawiła uwagi Kuratorium Oświaty dotyczące arkusza 
organizacji Zespołu Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących w Nidzicy. Zawarte są one w 
załączniku do niniejszego protokołu.  

Następnie p. Jolanta Tymińska przedstawiła oświadczenie dyrektora ZSZiO wyjaśniające 
poprawki w arkuszu. 

Uwag i pytań nie było.  
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 274/2017 w sprawie zatwierdzenia arkusza 

organizacji Zespołu Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących w Nidzicy, stanowiącą 
załącznik do niniejszego protokołu. Arkusz organizacji szkoły na rok 2017/2018 został 
zatwierdzony warunkowo. 
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p. Jolanta Tymińska przedstawiła uwagi Kuratorium Oświaty dotyczące arkusza organizacji 
Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy. Zawarte są one w załączniku do niniejszego 
protokołu. Następnie przedstawiła oświadczenie dyrektora ZSO wyjaśniające poprawki do arkusza. 

Uwag i pytań nie było.  
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 275/2017 w sprawie zatwierdzenia arkusza 

organizacji Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy, stanowiącą załącznik do 
niniejszego protokołu. Arkusz organizacji szkoły na rok 2017/2018 został zatwierdzony 
warunkowo. 

 
Dalej p. Jolanta Tymińska przedstawiła uwagi Kuratorium Oświaty dotyczące arkusza 

organizacji Zespołu Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących w Jagarzewie. Zawarte są one w 
załączniku do niniejszego protokołu. Następnie przedstawiła oświadczenie dyrektora ZSRiO 
wyjaśniające poprawki do arkusza. 

Starosta Grzegorz Napiwodzki podkreślił, że arkusz był przygotowany bardzo 
pesymistyczny, bo nie przewidywał naboru do I klasy technikum. 

Uwag i pytań nie było.  
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 276/2017 w sprawie zatwierdzenia arkusza 

organizacji Zespołu Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących w Jagarzewie, stanowiącą 
załącznik do niniejszego protokołu. Arkusz organizacji szkoły na rok 2017/2018 został 
zatwierdzony warunkowo. 

 
Następnie p. Jolanta Tymińska przedstawiła uwagi Kuratorium Oświaty dotyczące arkusza 

organizacji Centrum Kształcenia Praktycznego w Nidzicy. Zawarte są one w załączniku do 
niniejszego protokołu. Następnie przedstawiła oświadczenie dyrektora CKP wyjaśniające poprawki 
do arkusza i zaznaczyła, że brakujące dokumenty kwalifikacji nauczyciela zostały dostarczone. 

Uwag i pytań nie było.  
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 277/2017 w sprawie zatwierdzenia arkusza 

organizacji Centrum Kształcenia Praktycznego w Nidzicy, stanowiącą załącznik do 
niniejszego protokołu. Arkusz organizacji jednostki na rok 2017/2018 został zatwierdzony 
warunkowo. 

 
Starosta Grzegorz Napiwodzki poinformował, że w CKP został rozstrzygnięty przetarg na 

monitoring, w związku z sytuacją, która zaistniała na Stacji Diagnostycznej. Przedstawił Zarządowi 
fakty dotyczące prowadzonej przez Prokuratora sprawy i uprawnienia Starosty do kontroli Stacji. 
Podkreślił, że na Stacji w CKP kontrolowano w 2016 r. procedury, wyposażenie, atesty, 
prawidłowość naliczania opłat. Policja sprawdzała również stację. Nie było możliwości ominięcia 
przeglądów. 

 
p. Jolanta Tymińska omówiła uwagi Kuratorium Oświaty dotyczące arkusza organizacji 

Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Nidzicy. Zawarte są one w załączniku do 
niniejszego protokołu. Następnie przedstawiła oświadczenie dyrektora SOS-W wyjaśniające 
poprawki do arkusza i zaznaczyła, że brakujące dokumenty kwalifikacji nauczyciela zostały 
dostarczone. 

Uwag i pytań nie było.  
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 278/2017 w sprawie zatwierdzenia arkusza 

organizacji Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Nidzicy, stanowiącą 
załącznik do niniejszego protokołu. Arkusz organizacji jednostki na rok 2017/2018 został 
zatwierdzony warunkowo. 

 
p. Jolanta Tymińska omówiła arkusz organizacji Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w 

Nidzicy.  
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Uwag i pytań nie było.  
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 279/2017 w sprawie zatwierdzenia arkusza 

organizacji Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Nidzicy, stanowiącą załącznik do 
niniejszego protokołu.  

 
Ad. I. 2) 

p. Jolanta Tymińska przedstawiła informację nt. wysokości wynagrodzeń nauczycieli. 
Wysokość średnich płac w poszczególnych stopniach awansu zawodowego nie powoduje 
konieczności wprowadzania zmian.  

Pytań i uwag nie zgłoszono.  
Zarząd przyjął informacje do wiadomości.  

 
p. Jolanta Tymińska opuściła salę obrad, a dołączyła p. Iwona Urbanowicz. 
 
Ad. II. 1.)  
p. Iwona Urbanowicz przypomniała sprawę potwierdzenia prawa własności Powiatu 

Nidzickiego do nieruchomości zajętej pod drogę powiatową 625N Janowo – Zaborowo – Nowa 
Wieś Wielka. Poinformowała, że 16 maja 2017 r. Wojewoda Warmińsko-Mazurski wydał decyzję, 
w której potwierdził prawo własności powiatu. Zaznaczyła, że od decyzji służy prawo wniesienia 
odwołania, jednakże decyzja w tej sprawie jest zgodna z naszym żądaniem. Powiat jest właścicielem 
gruntów na w/w drodze o pow. 257 m2. 

Zarząd przyjął informację do wiadomości. 
 
Ad. II. 2.) 
p. Iwona Urbanowicz poinformowała, że Burmistrz Nidzicy wszczął postępowanie w 

sprawie zatwierdzenia projektu podziału nieruchomości w m. Piątki. W sprawie został 
zgromadzony materiał dowodowy i krótce powinna być wydana decyzja administracyjna. Gdy 
decyzja w tej sprawie stanie się ostateczna, Powiat nabędzie grunt o pow. 250 m2 na poszerzenie 
drogi powiatowej.  

 
Następnie p. Iwona Urbanowicz przedstawiła informację dyr. Zespołu Szkół Rolniczych i 

Ogólnokształcących w Jagarzewie o podpisaniu umowy najmu stołówki w dniach 27-28 maja br. 
Dochód, jaki osiągnęła jednostka z tego tytułu to 950 zł. 

 
Zarząd przyjął powyższe informacje do wiadomości. 
 
Dalej p. Iwona Urbanowicz poinformowała, że do Starosty Nidzickiego wpłynął wniosek od 

Archiwum Państwowego w sprawie wygaszenia prawa trwałego zarządu do nieruchomości 
położonej w Nidzicy przy ul. Jagiełły. Wyjaśniła, że nieruchomość stanowi własność Skarbu 
Państwa, a trwałym zarządcą jest Archiwum. Poinformowała, że w terminie 18 miesięcy od 
wpłynięcia wniosku o wygaszenie zarządu Archiwum, Starosta musi znaleźć sposób 
zagospodarowania oraz wydać decyzję o wygaszeniu zarządu. Budynek ma 1732 m2 pow. użytkowej 
i wpisany jest do rejestru zabytków. Nieruchomość może być przedmiotem obrotu. W 
szczególności może być przedmiotem sprzedaży, zamiany, oddania w najem lub dzierżawę, 
użyczenia, np. jednostkom samorządu terytorialnego, tj. gminom, czy też powiatowi. Ponadto 
może być przedmiotem darowizny, np. na cele publiczne, a także darowizny między Skarbem 
Państwa, Gminą lub powiatem. Niektóre z tych dyspozycji muszą odbyć się za zgodą Wojewody 
Warmińsko-Mazurskiego oraz Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków. 

Starosta Grzegorz Napiwodzki dodał, że sporo się już na ten temat mówiło. Ileś osób 
planowało dalszą działalność w budynku. Uznaliśmy, że sprawę postawimy na Zarząd. To piękny 
obiekt, również z zewnątrz. Pomieszczeń jest mnóstwo. Stanu sanitarnego i elektryki nie znamy. 
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W piwnicy również jest dużo miejsca. Burmistrz Nidzicy wyrażał wielką wolę zagospodarowania 
tego budynku. Jeśli  miałby służyć pod potrzeby powiatu – to musiałby pod konkretny cel. Jeśli nie 
zdobędziemy środków na przystosowanie budynku, to nie będziemy w stanie tego zrobić. Wizja 
przedstawiona przez Burmistrza do Starosty przemawia. Widziałby tam bibliotekę oraz muzeum.  

p. Janusz Kwiatek uściślił, że chodzi o Centrum Nauki i środki zewnętrzne na ten cel są. 
Natomiast plany inwestycyjne w mieście są również szerokie. 

Starosta Grzegorz Napiwodzki stwierdził, że dofinansowanie w wysokości 85% należałoby 
wykorzystać.  

p. Janusz Kwiatek poinformował, że jest do zdobycia do 2 mln zł na dofinansowanie 
bibliotek. Programy się wygaszają w 2020 r. Dodał, że budynek ten to perełka architektoniczna, 
idealna do realizacji zadań powiatu i gminy. 

Starosta Grzegorz Napiwodzki podkreślił, że powiat ma potrzeby pod względem 
administracyjnym, ale nie ma możliwości zdobycia środków na adaptację budynku. Musimy 
zagwarantować sobie powierzchnię archiwalną, bo mamy z nią poważny problem. Musimy sobie 
zabezpieczyć powierzchnię na ten cel; miasto może będzie miało wolny zasób lokalowy i pomoże 
nam rozwiązać inny problem.  

Zarząd powiatu jednogłośnie poparł kierunek działania przedstawiony przez Pana 
Starostę. 

 
Ad.III.1. 

p. Elżbieta Bieniek przedstawiła wystąpienie pokontrolne Warmińsko-Mazurskiego 
Oddziału Wojewódzkiego Narodowego Funduszu Zdrowia w Olsztynie, o kontroli 
przeprowadzonej w Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Nidzicy. Tematem kontroli był stan 
zatrudnienia lekarzy w oddziale pediatrycznym w 2017 r. Kontrolą objęto okres od 1 stycznia do 9 
marca br. Ogólna ocena kontroli jest pozytywna z uchybieniami.  

Starosta Grzegorz Napiwodzki dodał, że zgodnie z odpowiedzią Dyrektor ZOZ na 
zalecenia pokontrolne, znaleziono rozwiązania satysfakcjonujące obie strony, odnośnie przydziału 
godzin pracy na oddziale (zatrudniono dodatkowego lekarza).  

Zarząd przyjął informację do wiadomości.  
 
Ad.IV.1. 

p. Renata Mróz przedstawiła decyzje i wnioski o zmiany w budżecie na 2017 rok: 

1) Decyzję Wojewody Warmińsko-Mazurskiego Nr FK 85/2017 z dnia 25 maja 2017 r.: 

- Zwiększającą plan dotacji celowej w dziale 750 rozdziale 75045 §2110 o kwotę 3 999,00 zł, w 

związku z rozliczeniem wydatków poniesionych na przeprowadzenie kwalifikacji wojskowej w 

2017 r.  

Zarząd zwiększył plan dochodów we wskazanej pozycji oraz zwiększył plan 

wydatków w w/w dziale rozdziale o kwotę 3 999,00 zł wg następującego wyszczególnienia: 

§4110 o kwotę 654,72 zł, §4170 o kwotę 1 418,00 zł, §4300 o kwotę 1 926,28 zł.  

 

2) Decyzję Wojewody Warmińsko-Mazurskiego Nr FK 81/2017 z dnia 19 maja 2017 r.: 

- Zwiększającą plan dotacji celowej w dziale 852 rozdziale 85202 §2130 o kwotę 102 098,00 zł na 

Dom Pomocy Społecznej w Napiwodzie.  

Zarząd zwiększył plan dochodów we wskazanej pozycji oraz zwiększył plan 

wydatków w w/w dziale rozdziale §2820 o kwotę 102 098,00 zł.  

 

3) Specjalny Ośrodek Szkolno-Wychowawczy wnioskuje o:  

- Zmniejszenie wydatków w dziale 801 rozdziale 80111 o kwotę 13 520,00 zł wg następującego 

wyszczególnienia: §4110 o kwotę 1 074,00 zł, §4440 o kwotę 12 446,00 zł. 



5 
 

- Zwiększenie wydatków w dziale 801 o kwotę 13 520,00 zł wg następującego wyszczególnienia: 

rozdziale 80102 §4440 o kwotę 3 704,00 zł, rozdziale 80134 §4440 o kwotę 4 940,00 zł, rozdziale 

80150 §4440 o kwotę 4 876,00 zł.  

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku.  

 

4) Centrum Kształcenia Praktycznego wnioskuje o:  

- Zmniejszenie wydatków w dziale 801 o kwotę 1 710,00 zł  wg następującego wyszczególnienia: 

rozdziale 80140 §4480 o kwotę 133,00 zł, rozdziale 80150 §4440 o kwotę 1 440,00 zł, rozdziale 

80195 §4440 o kwotę 137,00 zł. 

- Zwiększenie wydatków w dziale 801 rozdziale 80140 §4440 o kwotę 1 710,00 zł.  

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku.  

 

5) Starostwo Powiatowe wnioskuje o:  

- Zmniejszenie wydatków w dziale 700 rozdziale 70005 działaniu 5.2.1.2 o kwotę 2 500,00 zł.  

- Zwiększenie wydatków w w/w dziale rozdziale działaniu 5.1.1.2 o kwotę 2 500,00 zł.  

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 
 
6) Starostwo Powiatowe wnioskuje o: 
- Zmniejszenie wydatków w dziale 700 rozdziale 70005 działaniu 5.1.1.2. wg następującego 
wyszczególnienia: §4700 o kwotę 1.200,00 zł, §4430 o kwotę 1.400,00 zł, §4480 o kwotę 1.000,00 
zł oraz w dziale 710 rozdziale 71012 §4210 o kwotę 3.000,00 zł. 
- Zwiększenie wydatków w dziale 700 rozdziale 70005 działaniu 5.1.1.2. §4300 o kwotę 3.600,00 zł 
oraz w dziale 7012 rozdziale 71012 §4400 o kwotę 3.000,00 zł.  

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 
 

Wszystkie powyższe decyzje i wnioski zawarte zostały w uchwale Nr 280/2017 

Zarządu Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2017, która została podjęta 

jednogłośnie. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.IV.2. 

p. Renata Mróz przedstawiła projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia kontroli 

zarządczej w Zespole Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących w Jagarzewie.  

Skarbnik poinformowała, że przedmiotem kontroli będzie:  

- zgodność działań z przepisami prawa oraz procedurami wewnętrznymi,  

- skuteczność i efektywność działania,  

- wiarygodność sprawozdań.  

Okres objęty kontrolą to 2016 rok.  

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 281/2017 w sprawie przeprowadzenia 

kontroli zarządczej w Zespole Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących w Jagarzewie. 

Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu.  

 
Starosta Grzegorz Napiwodzki poinformował, że wniosek ZOZ, który został już złożony 

został oceniony pod względem formalnym i przekazano go do oceny merytorycznej.  Ponadto 
uwagi do wniosków na fotowoltaikę i termomodernizację  zostały uzupełnione i czekamy na 
rozstrzygnięcia. 
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Starosta podjął też temat pomocy finansowej dla Gminy Kozłowo z przeznaczeniem na 
utrzymanie strzelnicy. Ze względu na to, iż jest to jedyny taki obiekt w powiecie, uważa, że byłoby 
to wskazane. Zaproponował kwotę do 10.000 zł. Ze względów bezpieczeństwa należałoby 
ogrodzić strzelnicę. 

Zarząd jednogłośnie poparł stanowisko Pana Starosty. 
 
 Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący zamknął posiedzenie.  

 Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:      Przewodniczący Zarządu 
/ - / Małgorzata Wojtaszewska  / - / Grzegorz Napiwodzki 

 Z-ca Przewodniczącego 
 / - / Lech Brzozowski 
 Członek Zarządu 
 / - / Henryk Klimaszewski 
 Członek Zarządu 
 / - / Janusz Kwiatek 
 

 


